



11D8N

# SOUTH AFRICA VICTORIA FALLS CHOBENATIONAL PARK KRUGER NATIONAL PARK

11天8夜 南非, 维多利亚瀑布,  
乔贝和克鲁格国家公园

EX11SB | *Jan 2026 - Dec 2026*

Victoria Falls



# Highlights

## • CAPETOWN

Table Mountain  
City Tour  
Victoria & Alfred Waterfront  
Pre-Sunset Cruise

## • CAPE PENINSULA

Seal Island Cruise  
Chapman's Peak  
Cape Point

Boulder's Beach

## • MPUMALANGA (KRUGER NATIONAL PARK)

1.5 Days of Game Drive

## • ZIMBABWE

Zambezi River Cruise  
Boma Dinner  
Victoria Falls

## • BOTSWANA (CHOBE NATIONAL PARK)

Game Drive  
River Drive

## • ZAMBIA

Victoria Falls

## • JOHANNESBURG

Nelson Mandela House  
Nelson Mandela Square  
Lesedi Cultural Village

# 行程亮点

## • 开普敦

桌山  
市区游览  
维多利亚阿尔弗雷德码头广场  
日落前游船

## • 开普半岛

海豹蒙特湾游船  
查普曼峰  
好望角

博尔德海滩

## • 姆普马兰加省 (克鲁格国家公园)

1.5 天的野生动物观赏之旅

## • 津巴布韦

赞比西河游船

## • 博茨瓦纳 (乔贝国家公园)

野生动物观赏之旅  
河上游览

## • 赞比亚

维多利亚瀑布

## • 约翰内斯堡

纳尔逊·曼德拉故居  
纳尔逊·曼德拉广场  
莱塞迪文化村



# Meals 餐食 🍴

• 8 Breakfast / 8/9 Lunches / 7 Dinner

• 8 早餐 | 8/9 午餐 | 7 晚餐

# Accommodation 住宿 🏠

Capetown - 4★ Rockefeller Hotel or similar

Mpumalanga - 4★ Sabi River Sun Resort or similar

Zimbabwe - 4★ A Zambezi River Lodge or similar

Johannesburg - 4★ Radisson Blu Sandton or similar

开普敦 - 4★ 洛克菲勒酒店或同级酒店

姆普马兰加 - 4★ 萨比河阳光度假村或同级酒店

津巴布韦 - 4★ 赞比西河旅馆或同级酒店

约翰内斯堡 - 4★ 桑顿丽笙酒店或同级酒店







Table Mountain

## 01 Singapore ✈️ Capetown

Meals on Board

Assemble at Changi Airport for flight to Capetown, South Africa

## 02 Capetown

Meal on board, Lunch, Western Dinner

Arrival into Capetown

**Table Mountain** - Go on a cable car ride up to the world famous Table Mountain (dependent on weather condition)

**Capetown City Tour** - Do a quick photo stop at the Malay Quarter and drive pass the Slave Lodge, House of Parliament, City Hall and Castle of Good Hope

**Pre - Sunset Cruise** - Set sail on a 90 minutes pre-sunset cruise and enjoy a glass of champagne. Sail along the Atlantic with a picturesque view of the Table Mountain and the Twelve Apostles Mountain Range (dependent on weather condition)

**Victoria & Alfred Waterfront** - Spend some time at this shopping mall which oversees the waterfront

*\*If fly on Ethiopian Airline, lunch will be onboard*



Malay Quarter



Game Drive

## 03 Capetown

Breakfast, Lobster Lunch, Abalone Slice Chinese Dinner

**Seal Island Cruise** - Embark on a cruise and spot for the seals sunbathing on their favorite rocks

**Chapman's Peak** - Renowned for one of the best coastal drive, witness the legendary Chapman Peak's Drive

**Cape Point** - Go onto a funicular and ascend up to the highest point, see the old lighthouse and enjoy the panoramic views of the ocean

**Boulder's Beach** - Now its time to spot for some little cute penguins and see them up close

## 04 Capetown ✈️ Mpumalanga

Breakfast, Lunch, Dinner

Take flight from Capetown to Mpumalanga

**Game Drive** - Go for your 1st game drive and spot for the Big 5



## 05 Mpumalanga

Breakfast, Lunch, Dinner

**Game Drive** - Enjoy a full day of Game Drive at Kruger National Park

## 06 Mpumalanga ✈ Zimbabwe, Victoria Falls

Breakfast, Meal on board, Dinner

**Take flight from Mpumalanga to Zimbabwe, Victoria Falls Zambezi River Sunset Cruise** - Glide down the zambezi river and get to witness some of the water animals



## 07 Zimbabwe – Botswana - Zimbabwe

Breakfast, Lunch, Dinner

**Cross border to Botswana and enter into Chobe National Park**

**Game Drive** - In the morning, go on a unique opportunity to experience some of the best viewing up close

**River Drive** - Sit back and relax and spot for animals such as hippos and crocodiles

**Cross border back to Zimbabwe**

## 08 Zimbabwe – Zambia - Zimbabwe

Breakfast, Lunch, Boma Dinner

**Cross border to Zambia**

**Victoria Falls** - Get a up close spectacular sight of this awe-inspiring beauty waterfall

**Cross border back to Zimbabwe**

**Victoria Falls** - View the other half of the waterfalls from Zimbabwe

## 09 Zimbabwe – Victoria Falls - Johannesburg

Breakfast, Meal on board

**Take flight from Zimbabwe, Victoria Falls to Johannesburg**

**Mandela House** - Visit the former home of Nelson Mandela where he had lived from 1946-1962

**Nelson Mandela Square** - Spend some time at Joburg's finest dining destination, located right in the heart of Sandton

## 10 Johannesburg ✈ Singapore

Breakfast, Africa Lunch, Meals on board

**Lesedi Cultural Village** - Explore the 5 Cultures of the various African Tribes with a chance to hands on and play the African drum and lastly be awe by ther energetic African Dance and Music

**African Lunch** - End the tour with an African Lunch

## 11 Singapore

Meal on board

Arrive into Singapore. Thank you very much for choosing Nam Ho Travel as your preferred travel agent for your vacation. We hope to see you soon in the near future

### Notes

1. A minimum of 15 passengers is required for the tour to proceed. The appointment of a tour leader is subject to flight arrangements and other operational considerations.
2. Tour confirmation will be finalized no later than two (2) weeks before departure.
3. All group tours are conducted in English, unless otherwise stated.
4. Travellers must ensure that the full name provided matches exactly with the passport barcode, and that passports are valid for at least 6 months from the return date.
5. Travellers are strongly encouraged to purchase their own travel insurance prior to departure.
6. Travellers departing on different flights may be combined and operated as a single group upon arrival.
7. Group seating arrangements are assigned solely by the airline. Requests for specific seats are not guaranteed and are beyond our control.
8. The itinerary sequence, flight schedules, and hotel accommodations are subject to change without prior notice due to unforeseen circumstances. Children below 6 years old not allowed on game drives.
9. Airport/port taxes, fuel surcharges, visa fees, and gratuities (for tour leader, overseas guide(s), and driver) are not included in the tour fare. Visa requirements and gratuity amounts are the traveller's responsibility and should follow the provided guidelines. Yellow Fever Vaccination not required.
10. Hotel/resort ratings are based on local standards. An administrative fee may apply for special requests or additional services. Triple Adult Sharing not allowed in South Africa. For full booking details, please refer to NH-Terms-and-Conditions.

**Additional activities that complement your holidays will be at your own decision and are entirely optional.**

- All excursions stated are subject to price changes.
- Minimum number of pax required for each activity.
- All activities are subject to weather conditions.

**Suggested Excursions:**

- Capetown - Helicopter 12 minutes (USD 150)
- Victoria Falls - Helicopter 13/25 minutes (USD 180/USD 315)

### Service Fee Guideline

11D8N – USD132 per person

## 01 新加坡 ✈️ 开普敦

机上餐食

集合于樟宜机场，搭乘客机飞往南非开普敦

## 02 开普敦

机上餐食, 泰式午餐, 西式晚餐

抵达开普敦

**桌山** – 乘坐缆车前往世界著名的桌山 (取决于天气情况)

**车游览城市** – 车游览开普敦, 途中将穿过市中心, 如城堡, 市政厅, 公司花园, 马来区, 并参观信号山

**日落前巡游** – 开启 90 分钟日落前巡游之旅, 享用一杯香槟. 沿着大西洋航行, 欣赏桌山和十二使徒山脉的壮丽景色(视天气情况而定)

**维多利亚阿尔弗雷德码头广场** – 在这家俯瞰海滨的购物中心度过一些时光

\*如果乘坐埃塞俄比亚航空, 午餐将在机上享用



开普敦

## 03 开普敦

早餐, 龙虾午餐, 中式鲍鱼片晚餐

**海豹蒙特湾游船** – 上游轮, 观赏在它们最喜欢的岩石上晒太阳的海豹

**查普曼峰** – 以最佳海岸公路之一而闻名, 见证传奇的查普曼峰公路

**开普敦** – 乘坐缆车登上最高点, 参观古老的灯塔, 欣赏海洋全景

**博尔德海滩** – 是时候近距离观赏一些可爱的小企鹅了

## 04 开普敦 ✈️ 普马兰加省

早餐, 午餐, 晚餐

- 飞往姆普马兰加省
- 荒野猎游 – 首次荒野猎游, 观赏非洲五大动物



荒野猎游

## 05 普马兰加省

早餐, 午餐, 晚餐

- 荒野猎游 – 在克鲁格国家公园享受一整天的游猎之旅

## 06 普马兰加省 ✈️ 维多利亚瀑布, 津巴布韦

早餐, 机上餐食, 晚餐

- 飞往津巴布韦维多利亚瀑布
- 赞比西河日落巡游 – 顺着赞比西河顺流而下, 观赏一些水生动物

## 07 津巴布韦 – 博茨瓦纳 – 津巴布韦

早餐, 午餐, 晚餐

- 跨越边境前往博茨瓦纳, 进入乔贝国家公园
- 荒野猎游 – 早上, 您将有机会近距离体验一些绝佳的观赏点
- 沿河游猎 – 放松身心, 观赏河马和鳄鱼等动物
- 跨越边境返回津巴布韦

## 08 津巴布韦 – 赞比亚 – 津巴布韦

早餐, 午餐, 博马晚餐

- 跨越边境前往赞比亚
- 维多利亚瀑布 – 近距离欣赏这座令人叹为观止的美丽瀑布
- 跨越边境返回津巴布韦
- 维多利亚瀑布 – 从津巴布韦观赏瀑布的另一半



沿河游猎





维多利亚瀑布

## 09 维多利亚瀑布, 津巴布韦 – 约翰内斯堡

早餐, 机上用餐

- 飞往约翰内斯堡
- 曼德拉故居 – 参观纳尔逊曼德拉的故居, 他曾于 1946 年至 1962 年居住于此
- 纳尔逊曼德拉广场 – 在约翰内斯堡桑顿市中心最精致的餐厅享用美食

## 10 约翰内斯堡 ✈️ 新加坡

早餐, 非洲午餐, 机上餐食

- 莱塞迪文化村 – 探索非洲各部落的 5 种文化, 有机会亲手演奏非洲鼓, 最后欣赏他们充满活力的非洲舞蹈和音乐
- 非洲午餐 – 以非洲午餐结束旅程

## 11 新加坡

机上用餐

- 抵达新加坡
- 非常感谢您选择南和旅行社, 希望您和我们度过一个愉快的旅程. 我们也希望能很快再次和您出游.



纳尔逊曼德拉广场

## 备注

1. 至少需要15名乘客才能成团。领队的安排将视航班安排及其他运营情况而定。
2. 行程确认函将于出发前两周内最终确定。
3. 所有团队游览均以英文讲解, 除非另有说明。
4. 旅客必须确保提供的姓名与护照条形码完全一致, 且护照有效期自返程之日起至少还有6个月。
5. 强烈建议旅客在出发前自行购买旅游保险。
6. 搭乘不同航班出发的旅客, 抵达后可能会被合并并以同一团队方式操作。
7. 团体座位安排由航空公司统一分配。指定座位的要求恕无法保证, 且不在本公司控制范围内。
8. 行程顺序、航班时间及酒店住宿可能因不可预见因素而不另行通知作出调整。6岁以下儿童不允许参加荒野猎游。
9. 团费不包括机场/港口税、燃油附加费、签证费以及小费(包括领队、海外导游和司机)均不包含在旅游费用中。签证要求和小费金额由旅客自行负责, 并应遵循相关指南。·无需接种黄热病疫苗。
10. 酒店/度假村评级依据当地标准。特殊要求或额外服务可能需要行政手续费。南非酒店不提供3人间。完整的预订详情请参阅 NH-Terms-and-Conditions。

您可以自行决定是否参加其他活动, 这些活动完全自愿。

- 所有行程价格均可能变动。
- 每项活动均需达到最低成团人数要求。
- 所有活动均受天气状况影响。

推荐行程：

- 开普敦 – 直升机 12 分钟 (150 美元)
- 维多利亚瀑布 – 直升机之旅 13/25 分钟 (180 美元/315 美元)

## 服务费

11天8晚 – 每人132美金